

Title (en)

Device for the fixation of installation elements.

Title (de)

Vorrichtung zur Befestigung von Installationselementen.

Title (fr)

Dispositif pour la fixation d'éléments d'installation.

Publication

EP 0447936 A2 19910925 (DE)

Application

EP 91103817 A 19910313

Priority

DE 4008774 A 19900319

Abstract (en)

A device contains a fixing bar (2) and serves for the fixation of installation elements, in particular wall panels (50), on a room wall (75). The fixing bar (2) contains at least two fixing positions (6 - 9) arranged at a distance from one another. This device is intended to allow functionally secure fixation of the installation elements with simple handling and assembly. It is proposed that bridges (46, 48) projecting from the rear (44) along the lengthwise edges of the fixing bar (2) should be provided and that the installation element (50) should be located on the fixing bar (2) from the front. <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Vorrichtung enthält eine Montageschiene (2) und dient zur Befestigung von Installationselementen, insbesondere Wandscheiben (50), an einer Raumwand (75). Die Montageschiene (2) enthält wenigstens zwei beabstandet zueinander angeordnete Montagestellen (6 - 9). Diese Vorrichtung soll eine funktionssichere Befestigung der Installationselemente bei einfacher Handhabung und Montage ermöglichen. Es wird vorgeschlagen, daß an den Längskanten der Montageschiene (2) von der Rückseite (44) abstehende Stege (46, 48) vorgesehen sind und daß das Installationselement (50) von der Vorderseite her an der Montageschiene (2) anzuordnen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E03C 1/042

IPC 8 full level

E03C 1/02 (2006.01); **E03C 1/042** (2006.01)

CPC (source: EP)

E03C 1/021 (2013.01)

Cited by

EP0609973A1; DE19835788A1; DE19835788B4; EP0895735A1; NL1006724C2; DE19510414A1; EP0733745A3; DE19510414C2; EP0978593A1; WO9425692A1; EP3477007A1; FR3072982A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0447936 A2 19910925; EP 0447936 A3 19920108; EP 0447936 B1 19960131; AT E133736 T1 19960215; DE 4008774 A1 19910926; DE 4008774 C2 19940825; DE 59107324 D1 19960314; DK 0447936 T3 19960219; ES 2082025 T3 19960316; GR 3019100 T3 19960531; PL 165993 B1 19950331

DOCDB simple family (application)

EP 91103817 A 19910313; AT 91103817 T 19910313; DE 4008774 A 19900319; DE 59107324 T 19910313; DK 91103817 T 19910313; ES 91103817 T 19910313; GR 960400522 T 19960223; PL 28948491 A 19910319